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1. Anteckning av mötesdeltagare 
Närvarolista skickades runt och bifogas protokollet. 
 
2. Val av mötesfunktionärer 
Beslut: Marjut Börjesson valdes till ordförande, Maria Eriksson till sekreterare  och justerare Eric 
Saline och Göran Boardy 
 
3. Fråga om mötets stadgeenliga utlysning 
Beslut: Årsmötet anser mötet stadgeenligt utlyst 
 
4. Fastställande av röstlängd 
Beslut: Röstlängden fastställs i enlighet med närvarolistan som bifogas protokollet. 
 
5. Fastställande av dagordning-utsänd i förväg 
Beslut: Dagordningen fastställdes. 
 
6. Styrelsens förvaltningsberättelse för verksamhetsåret. 
Verksamhetsberättelse och ekonomisk rapport har sänts ut i förväg. 
Det har förekommit ett fel i verksamhetsplanen som ändrats och planen har skickats ut igen. 
 
Ekonomiska rapport Anna: 
Utfallet för 2022: Försäljningen ökade från året innan. Resultatet för 2022 är hyggligt men utan 
fonderna skulle resultatet vara ca -85 000 kr. 
Kostnaden för Reconomica blev för hög och föreningen hade inte möjlighet att fortsätta att anlita 
dem. 
Se bifogad budget för mer detaljer. 
Beslut: Verksamhetsplanen accepteras. 
Beslut: Verksamhetsberättelsen accepteras. 
 
 
7. Revisorernas berättelse 
Revisorn anser att räkenskaperna för 2022 är god ordning och styrelsen rekommenderas ansvars-
frihet. 
 
8. Fråga om ansvarsfrihet 
Beslut: Avgående styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 2022.  
 
9. Av styrelsen eller enskild medlem anmälda frågor. 
Inga motioner har inkommit. 
 
10. Avgående styrelsens förslag för budget gällande 2023 
Budgetförslaget är en nollbudget, där tidigare fonderade vinster har använts, och med en något 
högre uppskattning av försäljningen än tidigare år. Mötet diskuterade posten digitaliseringskost-
nader som sänkts från 2022 p.g.a att det under detta året var extra mycket.  
 
Den administrativa kostnaden för projektet New Century 2 är enligt budgeten 50 000, Eric har 
budgeterat för 20.000. Kostnaderna är en uppskattning och kan komma att förändras. 



 

 

Kvartalsrapport skickas till nästa styrelsemöte av Göran Boardy, försäljningen för årets första 
kvartal har varit bra. 
Beslut: Mötet godkänner budgetförslaget, och att vissa siffror kan komma att justeras. 
 
11. Val av styrelse. Styrelsen konstituerar sig själv på kommande styrelsemöte; 230509. 
Valberedningen har varit i kontakt med ledamöter i styrelsen och alla vill fortsätta under nästa 
verksamhetsår. 
Beslut: Styrelsen väljs om i sin helhet. 
 
12. Val av två revisorer, jämte personliga suppleanter 
Ny internrevisor suppleant behövs till Ina som är internrevisor, Claes Reinholdsson har tackat ja. 
Beslut: Mötet väljer Claes Reinholdsson. 
 
13.Val av invalsgrupp 
 
Beslut: Till invalsgrupp väljs Marjut Börjesson, Nina Bondeson och Christel Coop. Nina samman-
kallar till möte i början av juni. 
 
14. Val av valberedning 
Ewa Hjälm och Gun Ulriksson fortsätter gärna, Beatrice Rembry avgår. Det behövs en person till 
och frågan bordläggs till höstmötet 2023. 
Beslut: Ewa och Gun fortsätter som valberedning. 
 
15. Fastställande av årsavgift 
Påminnelse för obetalda medlemsavgifter har skickats ut. Någon ev höjning av årsavgiften har 
inte diskuterats. 
Beslut: Avgifterna behålls för 2024. 
 
16. Fastställande av styrelsearvoden 
I nuläget är styrelsearvodena 6000 kr - skatt för ledamöter. Förslag är att nivån bibehålls för 2024. 
Beslut: Ja styrelsearvodena ligger kvar på samma nivå. 
 
17. Fastställande av förmedlingsavgiftens storlek vid försäljning av medlemmarnas grafiska 
blad. 
Avgiften är i nuläget 40% vid försäljning ur lådorna och 25% i provision vid försäljning av blad ur 
medlemmars utställningar. Medlemskapet för föreningen i RSK innebär att utställare kan söka ut-
ställningsersättning, men kanske inte alla kommer att beviljas ersättning. 
Beslut: Avgiften ligger kvar på samma nivå under 2023. 
 
18. Fastställande av stödmedlems rabatt. 
Som medlem i Grafik i Västs vänförening har man 10% på medlemmars grafiska blad. 
Beslut: Stödmedlemmars rabatt på 10% bibehålls. 
 
19. Rapporeter från arbetsgrupperna 
a) Utställningsgruppen 
Alla i utställningsgruppen forsätter. Till mötet idag är Waverly Liu är inbjuden och hon berättar om 
sin kommande utställning på Grafik i Väst som handlar om hennes erfarenhet av är hur pandemin 
påverkade henne och befolkningen i Kina. 
Eric Saline som är projektledare för Next Century 2 berättar att 4-6 konstnärer kommer att komma 
till Sverige, bl.a till Vänersborg, Göteborg och Tidaholm. 
Under kulturnatta kommer det att bli ett samarbete med konstnären från Litauen som ställer ut 
under den perioden på GiV. 
 
b) Marknadsföringsgruppen 



 

 

Nils-Erik Mattson och Marie Isaksson slutar men Gun Ulriksson fortsätter. Christel Kopp och Ze-
hra Ay vill jobba i marknadsföringsgruppen. Det blir ingen Bokmässa för GiV i år, det var många 
volontärtimmars arbete att vara med. Gun påminner om att foldern finns och behöver spridas. 
 
c) Vänföreningen 
Åsa Dahlbeck har kommit med i vänföreningsgruppen. Gudrun Blom fortsätter nästa år. Maria be-
rättar att vängruppen planerar att jobba mer med marknadsföring till hösten, och att använda sig 
av de möjligheter som medlemskapet i RSK ger. Ett gemensamt möte kommer att hållas med 
vängruppen och marknadsföringsgruppen. 
 
 
 
 
20. Övriga frågor 
a) Redogörelse över lista med vilka arbetsuppgifter i Grafik i Väst som renderar halv årsavgift. 
 
Utställningsgruppen     7 
Marknadsföringsgruppen    3 
Webbmaster     1 
Instagram     1 
Vänföreningen     1 och 2 från styrelsen 
Utställningarna i fönstret vid galleribanken 1 från styrelsen  
Digitala konstnärspresentationer  1 
Helgansvarig     1 styrelsen 
Hantlangare     Använder ej reduceringen av avgiften 
Annonsdesign     Använder ej reduceringen av avgiften 
 
Sammanlagt blir det 14 reduceringar av medlemsavgiften. 
 
b) Göran berättar att ansökan gjorts till VGR gällande uppgradering av de digitala systemen. An-
sökan är på 280 000 kr. 
 
c) Ansökan gällande New Century 2 har beviljats och pengarna har kommit till Grafik i Väst. 
 
d) Anna berättar att det finns möjlighet att ställa ut hos Angela Björk i Trollhättan i sommar. In-
formationen skickas ut i nästa GiV-blad. 
 
 
21. Mötets avlutande 
Mötesdeltagarna välkomnas till Jaquelines Nowickas fina buffé med bl.a den fantastiska äggsalla-
den. 
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